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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 41 

z XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 26 października 2022 roku 

  
Obrady rozpoczęto 26 października 2022 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:30 
tego samego dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie,                
Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

 
Lista obecności - stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 września 2022 roku (druk nr 

941). 
6. Informacja n/t pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę Skoczów 

(druk nr 938). 
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 (druk nr 

939). 
8. Sport i kultura fizyczna w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i przedszkolach oraz 

działalność klubów sportowych w 2022 roku (druk nr 940). 
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9. Informacja o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok szkolny 
2021/2022 (druk nr 936). 

10. Informacja z realizacji akcji "Zima 2022" i "Lato 2022" (druk nr 943). 
11. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 
Gminy Skoczów na lata 2023-2030+, oraz określenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 
944). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 942). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów z dochodów własnych niepochodzących 
z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 947). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk 
nr 945). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2033 (druk nr 946) 

12. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
14. Sprawy organizacyjne. 
15. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosław Sitko, Zastępcę Burmistrza Miasta 
Skoczowa Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, 
Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, 
Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych.  

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad sesji 
– nie zgłoszono, porządek obrad sesji pozostaje bez zmian. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XL sesji - wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Protokół z XL sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące po krótce przedstawiły tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 

ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 września 2022 roku (druk                          
nr 941). 

Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 września 2022 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.6. Informacja n/t pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę Skoczów 
(druk nr 938). 

Informację przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – informacja została przyjęta przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego - informacja została przyjęta przez komisję. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – informacja została przyjęta przez komisję.  
 
Rada przyjęła informację n/t pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę 
Skoczów – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

ad.7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 (druk                  
nr 939). 

Informację przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan Kmiecik. 

Zgodnie z art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe, koniecznym 
jest coroczne przedstawianie informacji oświatowej. Tak więc przedstawiony został raport o 
stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Skoczów, obejmujący rok szkolny 2021/2022. 
Dane liczbowe i merytoryczne wykorzystane do przygotowania raportu pochodzą z Systemu 
Informacji Oświatowej z dnia 30 września 2021r. i 31 marca 2022r., platformy internetowej – 
www.npseo.pl, danych przekazanych przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną w Jaworznie,  
Centralną Komisję Egzaminacyjną, Śląskie Kuratorium Oświaty w Katowicach oraz od 
Dyrektorów szkół i placówek. 

W roku szkolnym 2021/2022 Gmina Skoczów była organem prowadzącym dla 16 placówek – 
7 szkół podstawowych oraz 9 przedszkoli. W tym dwóch zespołów szkolno-przedszkolnych. 

http://www.npseo.pl/
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Na terenie Gminy funkcjonują również 3 przedszkola niepubliczne, 1 terapeutyczny punkt 
przedszkolny, a także 1 niepubliczna szkoła podstawowa „Akademia u Karolci”.  

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 

Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 – 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

ad.8. Sport i kultura fizyczna w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i przedszkolach oraz 
działalność klubów sportowych w 2022 roku (druk nr 940). 

Materiał przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka, 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik oraz Dyrektor 
Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil. 

Na terenie Gminy Skoczów wyznaczono i oznakowano m.in. trasy rowerowe i nordic-walking. 
Tereny do biegania znajdują się na wałach rzeki Wisły, Bładnicy, stawach na Górnym Borze 
oraz wzgórzu Kaplicówka. W gminie istnieje zróżnicowana baza sportowa, poza boiskami i 
salami gimnastycznymi można korzystać z pływalni, kortów tenisowych oraz innych urządzeń 
terenowych.  
Wzrasta zdecydowanie w stosunku do lat poprzednich częstotliwość korzystania z obiektów 
Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, wzrasta liczba młodzieży uczęszczającej na 
zorganizowane zajęcia szkoleniowe, które oferują gminne kluby i inne podmioty. W Gminie 
Skoczów odbywa się szereg zawodów, turniejów i akcji pro-sportowych, których 
organizatorem jest m.in. SOSiR, gminne kluby, szkoły bądź organizacje pozarządowe. 
W szkołach prowadzone są zajęcia z wychowania fizycznego we wszystkich klasach szkół 
podstawowych, w przedszkolach we wszystkich grupach wiekowych prowadzone są zestawy 
ćwiczeń porannych oraz zestawy ćwiczeń gimnastycznych. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – informacja została przyjęta przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 

Rada przyjęła materiał dot. sportu i kultury fizycznej w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i 
przedszkolach oraz działalności klubów sportowych w 2022 roku – stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

ad.9. Informacja o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok szkolny 
2021/2022 (druk nr 936). 

Informację przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

Stypendium szkolne może otrzymać uczeń znajdujący się w trudnej sytuacji materialnej 
wynikającej z niskich dochodów na osobę w rodzinie. W szczególności gdy w rodzinie 
występuje bezrobocie, niepełnosprawność, ciężka choroba, wielodzietność, brak 
umiejętności wypełniania funkcji opiekuńczo-wychowawczych, alkoholizm lub narkomania, a 
także w przypadku rodziny niepełnej lub gdy wystąpiło zdarzenie losowe. 
Dochód uprawniający do ubiegania się o stypendium szkolne o charakterze socjalnym w 
okresie do 31.12.2021r. wynosił 528 zł na osobę w rodzinie, natomiast od dnia 01.01.2022r. 
wynosi 600 zł na osobę w rodzinie. 
W roku szkolnym 2021/2022 przyznano stypendia szkolne dla 15 dzieci polskich i 6 dzieci 
przybyłych z Ukrainy. 
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Zasiłek szkolny o charakterze socjalnym przyznaje się uczniowi znajdującemu się 
przejściowo w trudnej sytuacji materialnej z powodu takich zdarzeń losowych jak np. utrata 
mienia w wyniku pożaru, wypadek uniemożliwiający podjęcie pracy przez rodzica czy inne 
okoliczności powodujące nagłe obniżenie dochodów rodziny. 
W roku szkolnym 2021/2022 przyznano 4 zasiłki szkolne o charakterze socjalnym – z 
powodu ciężkiej choroby jednego z rodziców oraz z powodu śmierci rodzica. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – informacja została przyjęta przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 

Rada przyjęła informację o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok 
szkolny 2021/2022 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad.10. Informacja z realizacji akcji "Zima 2022" i "Lato 2022" (druk nr 943). 

Informację przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – informacja została przyjęta przez komisję. 

Rada przyjęła informację z realizacji akcji "Zima 2022" i "Lato 2022" – stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 11 porządku obrad sesji 
Wiceprzewodniczącej Rady Monice Szyndler. 

ad.11. Podjęcie uchwał: 

ad.11.1. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 
Gminy Skoczów na lata 2023-2030+, oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 944). 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena 
Goryczka. 

Opracowanie strategii rozwoju gminy wynika z art. 10e pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 
samorządzie gminnym. Strategia rozwoju jest planem osiągnięcia długofalowych zamierzeń 
określającym główne kierunki rozwoju gminy. 
Dotychczas realizowana była Strategia Rozwoju Gminy Skoczów na lata 2014-2020+ 
przyjęta Uchwałą nr XLI/528/2014 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 21 sierpnia 2014r.                  
W związku ze zmieniającymi się uwarunkowaniami społeczno-gospodarczymi i 
koniecznością wyznaczenia kierunków działań na najbliższe lat oraz wprowadzone zmiany 
prawne, istnieje konieczność opracowania nowej strategii rozwoju gminy w oparciu o 
znowelizowane przepisy. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XLI/463/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 
Skoczów na lata 2023-2030+, oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

ad.11.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 942). 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Dotyczy dalszego wydzierżawiania na okres 5 lat działki gminnej nr 175/5 o pow. 1,4385 ha, 
położonej w Wilamowicach przy ul. Cieszyńskiej, na cele rolne. 
Zgodnie z aktualnym cennikiem, czynsz dzierżawy na cele rolne wynosi 170,00 zł za 1 ha 
roczne + VAT. Tak więc czynsz za w/w działkę wynosi 244,55 zł netto + VAT. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 

Uchwała nr XLI/464/2022 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

ad.11.3. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 947). 
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Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Zgodnie z art. 6r ust. 2da pkt 1 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w 
sytuacji, w której koszty obsługi systemu gospodarowanie odpadami komunalnymi są 
wyższe od wpływów od mieszkańców z tytułu opłaty na ten cel, konieczne jest podjęcie 
uchwały organu stanowiącego wyrażającego zgodę na przeznaczenie dodatkowych środków 
w celu zbilansowania sytemu. 
Ze względu na obecne wykonanie wydatków na zakup usługi odbioru odpadów komunalnych 
konieczne jest zwiększenie puli środków na ten cel o kwotę 1.000.000 zł. 

 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Romańska, Maria Sobik. 

Uchwała nr XLI/465/2022 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

ad.11.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk 
nr 945). 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W projekcie uchwały wprowadza się przede wszystkim przyznane dodatkowe dochody z 
tytułu udziału we wpływach w podatku dochodowym od osób fizycznych przekazywane z 
budżetu państwa w wysokości  3.380.121,30 zł. Są to środki mające zrekompensować 
gminie skutki reformy podatkowej. 
Zwiększa się też dochody z tytułu wpływów z części opłat na sprzedaż napojów 
alkoholowych w obrocie hurtowym o 94.005,14 zł, które dotyczą alkoholu sprzedawanego w 
opakowaniach o objętości do 300 ml. Środki te zostają przeznaczone na zadanie pn. 
„Uzupełnienie bazy sportowej i rekreacyjnej – pumptrack i plac zabaw znajdujący się 
pomiędzy ul. ks. J.E.Mocko a ul. Wiślańską”. 
Natomiast zwiększone dochody z tytułu opłaty targowej zebrane przez Miejskie Centrum 
Kultury w wysokości 20.782 zł, zwiększają dotację dla tej instytucji. 
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W rozdziale 80148 zwiększono o kwotę 290.640 zł planowane wpływy uzyskane od rodziców 
dzieci korzystających ze stołówek szkolnych. O tą samą kwotę zwiększono wydatki na zakup 
środków żywności – paragraf 4220 w rozdziale 80148. 
Również zwiększone wpływy w paragrafie 0970 i rozdziale 75023 są podstawą do 
zwiększenia wydatków w paragrafach 4010 i 4110 o kwotę 11.060 zł. Są to środki 
przekazane przez Powiatowy Urząd Pracy tytułem zwrotu kosztów za osobę bezrobotną 
skierowaną do pracy w Miejskim Zarządzie Dróg. 
W rozdziale 75095 wprowadzono do budżetu wpłaty dokonane na rzecz sołectw 
Harbutowice i Kiczyce oraz osiedla Górny Bór, które przeznaczono na wydatki tych 
jednostek pomocniczych – łącznie 4.860 zł. 
Zmniejszono kwotę planowanych środków tytułem dofinansowania zadania polegającego na 
remoncie ul. Wspólnej z kwoty 357.809,50 zł do 313.768,50 zł. Jednocześnie 
zaklasyfikowano te środki jako dochody bieżące. Również po stronie wydatków nakłady na 
ten cel będą traktowane jako wydatki bieżące. 
Ponadto w związku ze zmianą rozporządzenia w sprawie klasyfikacji budżetowej kwotę 
środków przekazanych na budowę obiektów przy Szkole Podstawowej Nr 8 w Skoczowie 
oraz przy Szkole Podstawowej w Kiczycach przeniesiono z paragrafu 6090 do paragrafu 
6370 (17.100.000 zł). Również wykreślenie kwoty 21.300 zł. w rozdziale 85395 i paragrafie 
0960 oraz wprowadzenie planu w paragrafie 0720, jest związane ze zmianami w klasyfikacji 
budżetowej. 
Ze względu na koszty obsługi systemu zagospodarowania odpadów komunalnych konieczne 
jest zwiększenie wydatków na zakup usługi odbioru odpadów o kwotę 1.000.000 zł – rozdział 
90002 i paragraf 4300. 
Budżet po stronie wydatków został zwiększony, ze względu na rosnące koszty energii w: 
- Urzędzie Miejskim oraz Miejskim Zarządzie Dróg o kwotę 170.000 zł (rozdział 75023, 

paragraf 4260), 
- Miejskim Zarządzie Oświaty o kwotę 4.700 zł (rozdział 75085, paragraf 4260), 
- ochotniczych strażach pożarnych o 18.000 zł (rozdział 75412, paragraf 4260), 
- Straży Miejskiej o kwotę 10.000 zł (rozdział 75416, paragraf 4260), 
- szkołach podstawowych o 170.000 zł (rozdział 80101, paragraf 4260), 
- przedszkolach o kwotę 120.000 zł (rozdział 80104, paragraf 4260), 
- Ośrodku Pomocy Społecznej o kwotę 13.000 zł (rozdział 85219, paragraf 4260), 
- Żłobku o kwotę 25.000 zł (rozdział 85516, paragraf 4260), 
- oświetleniu ulicznym o 20.000 zł (rozdział 90015, paragraf 4260). 
Ponadto zwiększa się wydatki bieżące na zakupy materiałów oraz usług w Urzędzie Miejskim 
oraz Miejskim Zarządzie Dróg o kwotę 60.000 zł, ochotniczych strażach pożarnych o kwotę 
22.000 zł oraz dowóz dzieci do szkół o kwotę 120.000 zł. Zwiększa się także środki 
przeznaczone na wynagrodzenia w urzędzie miejskim o kwotę 160.000 zł. 
Natomiast ze względu na rosnące stopy procentowe konieczne jest zwiększenie wydatków 
na koszty obsługi zadłużenia gminy o kwotę 320.000 zł – rozdział 75702 i paragraf 8110. 
W związku z niedoszacowaniem wydatków na diety radnych, sołtysów i przewodniczących 
osiedli zwiększa się planowane wydatki po łączną kwotę 9.500 zł (rozdział 75022 i 75095, 
paragraf 3030).  
Zmniejsza się w 2022 roku wydatki na inwestycję pn. Uzupełnienie sieci wodociągowej na 
terenie gminy Skoczów o kwotę 115.000 zł i jednocześnie wprowadza się identyczne środki 
na to zadanie do Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2023 rok. 
Projekt uchwały zawiera również zwiększenie wydatków na opłacenie kosztów pobytu 
mieszkańców gminy w domach pomocy społecznej o 200.000 zł (rozdział 85202, paragraf 
4330), na wypłatę dodatków mieszkaniowych 150.000 zł (rozdział 85215, paragraf 3110) 
oraz pokrycie kosztów opieki w ramach pieczy zastępczej w wysokości 20.000 zł (rozdział 
85504, paragraf 4330). 
Zmiany w niniejszym projekcie uchwały spowodowały obniżenie zaangażowanych do 
budżetu środków wolnych o 524.280,30 zł. 
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W związku z powyższymi zmianami budżetu gminy oraz wydanymi zarządzeniami 
Burmistrza Miasta Skoczowa stosownym zmianom ulegają również załączniki do uchwały 
budżetowej. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XLI/466/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.11.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2033 (druk nr 946). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Zmiany w tym projekcie uchwały są ściśle związane z uchwałą podjętą w poprzednim 
punkcie (11.4.). 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XLI/467/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2033 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
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ad.12. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły: 
- zapytanie radnej Teresy Papkali – w sprawie ponownego opracowania dot. inwentaryzacji 

przyrodniczej „Wyrobisko Starej Cegielni”, 
- interpelacja radnej Teresy Papkali – dot. niecki powyrobiskowej między ul. Ceglaną, a ul. 

Stalmacha, 
- odpowiedź na interpelację Przewodniczącego Rady – dot. wynajmu pomieszczeń w 

budynku przy ul. Bielskiej 17 w Skoczowie, na potrzeby Wyższej Szkoły Bezpieczeństwa, 
- odpowiedź na interpelację radnego Marka Żagana – w sprawie zapytań i wątpliwości 

mieszkańców dot. warunków dowozu do placówek oświatowych dzieci niepełnosprawnych 
w Gminie Skoczów.  

 
ad.13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – odczytał pismo od Burmistrza Miasta Skoczowa: 
„Burmistrz Miasta Skoczowa na podstawie § 5 uchwały nr XVIII/223/2012 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 kwietnia 2012 roku w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania 
udziałów i akcji w spółkach handlowych przez Burmistrza Miasta Skoczowa informuje, iż 
przygotowany został projekt zarządzenia w sprawie zamiaru objęcia udziałów za wniesiony 
aport o łącznej wartości 612 000,00 zł do spółki Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. z 
siedzibą w Ustroniu”. 
 
Radny Maciej Bieniek – zwrócił się do Komendanta Straży Miejskiej o informacje, jaki jest 
wynik czy efekt działań rozmów z osobami, które na stawach straszą ptaki. 
 
Komendant Straży Miejskiej Marian Machalica -  odpowiedział, że musi to sprawdzić ale były 
ustalenia dotyczące właścicieli i prowadzone były rozmowy z właścicielami tych niektórych 
stawów. Niektóre stawy są poza terenem Gminy Skoczów. Jest prowadzone postępowanie w 
tej sprawie, sprawdzi szczegóły i przekaże. 
 
Radna Teresa Papkala – odnośnie aportu, czy jest kwotowy, czy to jest majątkowy tej 
wartości aport – zapytała.  
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedział, że wnosimy budowane wodociągi do spółki 
Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej. Jeden wodociąg wynika bezpośrednio z wyceny 
kosztorysowej po zakończeniu robót, ponieważ jest stosunkowo nowy. Drugi z wyceny 
biegłego, ponieważ jest trochę starszy. Razem to daje tą kwotę. 
  
Burmistrz Mirosław Sitko – zaprosił na obchody Narodowego Święta Niepodległości 11 
Listopada. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – w imieniu swoim oraz radnego Macieja 
Bieńka zaprosiła wszystkich do zaznajomienia się z dwiema publikacjami, folderami 
dotyczącymi Sołectwa Pierściec i Sołectwa Ochaby. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel – poinformował o planowanej 4 godzinnej 
przerwie nocnej w oświetleniu ulicznym, od godz. 23:30 do godz. 03:30 (oszczędność około 
200 tys. zł). 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – powiedział, że na drodze DK81 razem ze skrzyżowaniem 
oświetlenie nie będzie wyłączone. Jeżeli chodzi o drogę S52 i duże skrzyżowanie DK81 z 
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S52, to nie są nasze lampy, nie ponosimy kosztów tego oświetlenia. To oświetlenie opłaca 
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad z pieniędzy skarbu państwa. 
Powiedział również, że nie będzie na mieście oświetlenia świątecznego, będzie na Rynku i 
będzie choinka. Kosztowałoby to około 200 tys. zł, przydadzą się te pieniądze na przyszły 
rok. 
 
Dyrektor MZD Piotr Hanzel – nie będzie tak, że wyłączymy wszystko, postaramy się zostawić 
przejścia dla pieszych, skrzyżowania takie podstawowe, ronda, tunele jak pod DK81 – 
powiedział. 
 
Radny Franciszek Pomper – w sprawie folderów Sołectwa Pierściec i Sołectwa Ochaby, czy 
są wytworzone przez Gminę czy Sołectwa – zapytał. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – wkład pracy i całe opracowanie robiły Sołectwa, natomiast 
Sołectwa leżą w Gminie Skoczów i Gmina Skoczów czyli ja podpisywałem umowę. W 
związku z tym, my musimy być tam w tym szyldzie. Wiadomo czego dotyczy opracowanie – 
Sołectwa Pierściec i Sołectwa Ochaby, ale to z Gminą Marszałek podpisywał umowę – 
odpowiedział.    
 
Radny Maciej Bieniek – jako sołectwa nie mamy osobowości prawnej. To jest kolejna 
publikacja jeśli chodzi o Ochaby. Wykorzystałem moment i zgłosiłem swój akces do 
inicjatywy. Wcześniej była książka teraz jest mapa, która jest skierowana nie tylko dla 
turystów ale właściwie do wszystkich osób, które będą chciały odwiedzić nasze sołectwo. 
Jest to trochę spójne z koncepcją tras czy ścieżek rowerowych, tych miejsc, w których 
można jeździć na rowerze, bo dzięki takiej mapie można trafić do wielu ciekawych punktów. 
Ponadto brałem udział w Forum Sołtysów województwa śląskiego w Wiśle. Bardzo ciekawe 
spotkanie, bowiem spotykając się z innymi sołtysami można wymienić dużo informacji, dużo 
się dowiedzieć. Dwudniowe spotkanie, w drugim dniu ciekawe wykłady dot. nie tylko 
funduszu sołeckiego ale również środków, które w ramach nowego programowania będą 
dotyczyły terenów wiejskich. Zauważyłem, że były dość mocne, silne grupy z innych gmin. 
Nawet gmin, które nie brały udziału w konkursie „Piękna Wieś” województwa śląskiego, bo 
integralną częścią był właśnie konkurs „Piękna Wieś”. Miałem też swoje 5 minut na tym 
forum, bowiem otrzymałem wyróżnienie w elemencie „Najlepszy Sołtys”. Jako Ochaby 
wykorzystaliśmy wszystkie możliwe elementy tego konkursu – powiedział. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – złożył gratulacje radnemu Maciejowi Bieńkowi za 
wyróżnienie „Najlepszy Sołtys”. 
Poinformował o zmianie terminów komisji i sesji tj. Komisja Zdrowia odbędzie się 23 
listopada br., Komisja Oświaty 24 listopada br., Komisja Infrastruktury i Komisja Budżetu 
pozostają bez zmian, natomiast sesja odbędzie się 28 listopada br.   
 
ad.14. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Zastępca Burmistrza Andrzej Bubnicki oraz Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – 
złożyli życzenia urodzinowe Przewodniczącemu Rady. 
 
ad.15. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
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